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İZMİR GENEL ÜYE 
TOPLANTISI YAPILDID
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TMMOB  Metalurji Mühendisleri Odası İzmir genel üye 

toplantısı 19 Şubat 2011 tarihinde İzmir İl Temsilciliğimizde 

yapıldı. Genel üye toplantısına genel merkezden Hüseyin 

Savaş ve Hüseyin Hızlı katıldı. Yeni mezun, çalışan, emekli 

ve akademik meslektaşlarımızdan oluşan 30 kişilik 

toplantıda odamızın kuruluşu, amacı ve örgütlenme 

çalışmaları konusunda bilgilendirme yapıldı.Yeni kurulan 

İzmir İl Temsilciliği için örgütlenmenin önemine ve 

İzmir'deki metalurji mühendisi sayısına dikkat çekildi. 

İzmir'de özellikle de demir-çelik sektöründe çalışan 

mühendislerimiz, İzmir'de yapılması planlana Endüstriyel 

Fırın ve Refrakterler Sempozyumu ve 4-5 Mart tarihinde 

temsilciliğimizde yapılacak olan Çelik Seçimi eğitimi 

konusunda bilgilendirildi. Bu eğitimin haricinde yapılacak 

diğere eğitim konularında bilgi verildi.

İzmir İl Temsilcimiz Orkun Koruk, temsilciliğimizin 

açılışını gerektiren sebeplerden bahsederek yapılması 

planlanan çalışmalara dikkat çekti. Temsilcilik binamızın 

haftanın 3 günü açık olduğu konusuna değinerek, 

genç arkadaşların da ilgisi ve yardımı ile daha aktif bir 

temsilcilik sergileyeceğimizi ifade etti. Toplantıda;  çalışan 

ve  yeni mezun arkadaşlar temsilciliğin daha aktif olması 

konusunda bizzat desteklerini ifade ettiler. Dokuz Eylül 

Üniversitesi Metalurji ve Malzeme Mühendiliği Bölümü 

öğretim görevlisi Doç. Dr. Bülent ÖNAY ve araştırma 

görevlisi Orkut SANCAKOĞLU ise meslek odası-üniversite 

ilişkisinin öneminden bahsederek bu konuda ortak 

aktiviteler düzenlenebileceğini ve üniversitenin bu 

konuda yardım için hazır olduğuna dikkat çektiler.

Toplantının geri kalan zamanında üyelerimizden gelen 

karşılıklı soru ve öneriler görüşüldü.
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